



THE YUKON GAZETTE

Printed by Authority of the Queen's Printer

PARTS I AND II

LA GAZETTE DU YUKON

Imprimée sous l'autorité de l'Imprimeur de la Reine

PARTIES I ET II

Volume 40 Number 05

Whitehorse, May 15, 2021

Volume 40 Numéro 05

Whitehorse, 15 mai 2021

PUBLICATION AND SUBSCRIPTION

The Yukon Gazette is published on the 15th day of each month. All notices intended for publication must reach the office of the Queen’s Printer not later than 12 noon on the second working day of the month. The cost to the public for publishing any notice is \$20.00 plus GST, prepayment is required for the publication of notices. Subscription rates are as follows:

Annual subscription to Parts I and II, excluding annual index	\$65.00
Annual subscription to Parts I, II, and III including annual index	\$75.00
Single issues, Parts I and II.....	\$6.00
Consolidating annual index to the 31st day of December	\$12.00

(Add 5% GST to all rates)

In Part I, Corporate certificates and notices are published in the Yukon Gazette in the language in which they are issued.

ISSN 0715-2213

PUBLICATION ET ABONNEMENT

La Gazette du Yukon est publiée le 15e jour de chaque mois. Tous les avis à être publiés doivent être reçus au plus tard à midi le deuxième jour ouvrable du mois au bureau de l’Imprimeur de la Reine. Le tarif de publication pour un avis est 20,00 \$ (TPS en sus) le paiement d’avance est exigé pour la publication des avis. Les prix pour les abonnements sont les suivants :

Abonnement annuel aux Parties I et II (sans index).....	65,00 \$
Abonnement annuel Parties I, II et III (inclus index cumulatif annuel)	75,00 \$
Un exemplaire, Parties I et II	6,00 \$
Index annuel compilé au 31 Décembre	12,00 \$

(Veuillez ajouter 5% de TPS à tous les prix)

Les certificats et les avis concernant les sociétés dans la Partie I de la Gazette du Yukon sont publiés dans la langue d’origine de ces textes.

ISSN 0715-2213





THE YUKON GAZETTE

LA GAZETTE DU YUKON

TABLE OF CONTENTS

TABLE DES MATIÈRES

Item	Page
PART I	
CHANGE OF NAME NOTICES.....	1
APPOINTMENTS.....	2
CRIMINAL CODE (CANADA)	2
PROCLAMATIONS	3
ACT TO AMEND THE SECURITIES ACT	3
MANAGEMENT BOARD DIRECTIVES	4
PART II	
REGULATIONS.....	5
ASSESSMENT AND TAXATION ACT.....	5
MINISTERIAL ORDERS	6
CIVIL EMERGENCY MEASURES ACT	6
MINISTERIAL DIRECTIVE	6
CIVIL EMERGENCY MEASURES ACT	6

Article	Page
PARTIE I	
AVIS DE CHANGEMENT DE NOM	1
NOMINATIONS.....	2
CODE CRIMINEL (CANADA).....	2
PROCLAMATIONS	3
LOI MODIFIANT LA LOI SUR LES VALEURS MOBILIÈRES... 3	3
DIRECTIVES DU CONSEIL DE GESTION).....	4
PARTIE II	
RÈGLEMENTS	5
LOI SUR L'ÉVALUATION ET LA TAXATION.....	5
ARRÊTÉS MINISTÉRIELS	6
LOI SUR LES MESURES CIVILES D'URGENCE	6
DIRECTIVE MINISTÉRIELLE.....	6
LOI SUR LES MESURES CIVILES D'URGENCE	6





PART I

PARTIE I

CHANGE OF NAME NOTICES

AVIS DE CHANGEMENT DE NOM

Pursuant to subsection 9(1) of the Change of Name Act the following change of legal name had been registered with the Registrar of Vital Statistics:

New Name:

Jester Eli RAFTER

Previous Name:

Sacha Michelle Chantal RAFTER

Dated at Whitehorse, Yukon, this 14 day of April, 2021

Pursuant to subsection 9(1) of the Change of Name Act the following change of legal name had been registered with the Registrar of Vital Statistics:

New Name:

Nevaeh Katrina MacINTOSH

Previous Name:

Matthew James Carl MacINTOSH

Dated at Whitehorse, Yukon, this 21 day of April, 2021



APPOINTMENTS

FILED

O.I.C. 2021/49 - 29 April, 2021

CRIMINAL CODE (CANADA)

Pursuant to sections 672.38 and 672.39 of the *Criminal Code* (Canada), the Commissioner in Executive Council orders

1 Andrew Kolchak is appointed as a member of the Yukon Review Board for a two-year term.

Dated at Whitehorse, Yukon this 29 day of April, 2021

NOMINATIONS

DÉPOSÉ

DÉCRET 2021/49 - 29 avril 2021

CODE CRIMINEL (CANADA)

La commissaire en conseil exécutif, conformément aux articles 672.38 et 672.39 du *Code Criminel*(Canada), décrète :

1 Andrew Kolchak est nommé membre de la Commission d'examen du Yukon pour un mandat de deux ans.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 29 jour de avril 2021



PROCLAMATIONS

FILED

O.I.C. 2021/51 - 29 April, 2021

ACT TO AMEND THE SECURITIES ACT

Pursuant to subsection 40(2) of the *Act to amend the Securities Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 Paragraphs 2(b) and (c), sections 18, 19 and 36 and subsections 39(7) and (8) of the *Act to amend the Securities Act*, S.Y. 2019, c.7, are proclaimed into force.

Dated at Whitehorse, Yukon this 29 day of April, 2021

PROCLAMATIONS

DÉPOSÉ

DÉCRET 2021/51 - 29 avril 2021

LOI MODIFIANT LA LOI SUR LES VALEURS MOBILIÈRES

La commissaire en conseil exécutif, conformément au paragraphe 40(2) de la *Loi modifiant la loi sur les valeurs mobilières*, décrète :

1 Les alinéas 2b) et c), les articles 18, 19 et 36 et les paragraphes 39(7) et (8) de la *Loi modifiant la Loi sur les valeurs mobilières*, L.Y. 2019, ch. 7, sont proclamés en vigueur.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 29 jour de avril 2021



MANAGEMENT BOARD DIRECTIVES

DIRECTIVES DU CONSEIL DE GESTION)

MANAGEMENT BOARD DIRECTIVE #13/84

Filing Date: 12 April 2021

TITLE: GOVERNMENT TRAVEL, amended

Date of Issue: 1 April 2021

Effective Date: 1 April 2021

Christine Badcock
Regulations Officer

Pursuant to section 4 of the *Financial Administration Act* and per MBM#10-16-02, Management Board Directive 13/84 Appendix B is amended.

Rates Effective April 1st 2020 APPENDIX B

MEALS AND INCIDENTAL EXPENSES

1. Full Days on Travel Status

The amount claimed up to a maximum of:

In YT	NWT	Nunavut	Rest of Canada	Alaska	Rest of USA
\$122.50 Cdn	\$136.80 Cdn	\$169.00 Cdn	\$110.80 Cdn	\$122.50 US\$	\$110.80 US\$

* Outside Canada & USA refer to Government of Canada website: http://www.njc-cnm.gc.ca/directive/app_d.php?lang=en

2. Partial Days on Travel Status

The amount claimed up to a maximum of:

	In YT	NWT	Nunavut	Rest of Canada	Alaska	Rest of USA
Breakfast	\$23.05 Cdn	\$24.85 Cdn	\$27.85 Cdn	\$20.80 Cdn	\$23.05 US\$	\$20.80 US\$
Lunch	\$21.20 Cdn	\$30.15 Cdn	\$33.80 Cdn	\$21.05 Cdn	\$21.15 US\$	\$21.05 US\$
Dinner	\$61.00 Cdn	\$64.50 Cdn	\$90.05 Cdn	\$51.65 Cdn	\$61.00 US\$	\$51.65 US\$

* Outside Canada & USA refer to Government of Canada website: http://www.njc-cnm.gc.ca/directive/app_d.php?lang=en

3. Incidental Expenses

In Canada	In USA	Outside Canada & USA
\$17.30 Cdn	\$17.30 US\$	*Refer to Government of Canada website: http://www.njc-cnm.gc.ca/directive/app_d.php?lang=en

4. Distance Allowance for Private Vehicle

59.5 cents per kilometer *NOTE: New rate*
Minimum daily rate for mileage of \$2.35

5. Private Non-Commercial Accommodation Allowance

\$50 per night.

* These rates may be obtained from the Department of Finance





PART II

PARTIE II

REGULATIONS

RÈGLEMENTS

FILED

DÉPOSÉ

O.I.C. 2021/50 - 29 April, 2021

DÉCRET 2021/50 - 29 avril 2021

ASSESSMENT AND TAXATION ACT

LOI SUR L'ÉVALUATION ET LA TAXATION

Pursuant to the *Assessment and Taxation Act*, the Commissioner in Executive Council orders

La commissaire en conseil exécutif, conformément à la *Loi sur l'évaluation et la taxation*, décrète :

1 The attached *Local Improvement Tax Regulation, 2021* is made.

1 Est établi le *Règlement de 2021 sur la taxe d'amélioration locale* paraissant en annexe.

Dated at Whitehorse, Yukon this 29 day of April, 2021

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 29 jour de avril 2021

Copies of these above mentioned materials are available for a nominal fee from the Inquiry Centre, Government of Yukon Administration Building, Whitehorse, Yukon. Or in writing from Queen's Printer Subscriptions, PO Box 2703 (W-9), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.

Des copies des documents mentionnés ci-dessus sont disponibles, moyennant des frais modiques, au centre de renseignements de l'édifice administratif du gouvernement du Yukon ou en écrivant au service des abonnements de l'Imprimeur de la Reine, CP 2703 (W-9), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.

MINISTERIAL ORDERS

FILED

M.O. 2021/08 - 30 April, 2021

CIVIL EMERGENCY MEASURES ACT

Pursuant to the *Civil Emergency Measures Act*, the Minister of Community Services orders

1 The *Civil Emergency Measures Medical Practitioners Provisional Licensing (COVID-19) Order*, M.O. 2020/29, is repealed and replaced by the attached *Civil Emergency Measures Medical Practitioners Provisional Licensing (COVID-19) Order*.

Dated at Whitehorse, Yukon this 30 day of April, 2021

Copies of these above mentioned materials are available for a nominal fee from the Inquiry Centre, Government of Yukon Administration Building, Whitehorse, Yukon. Or in writing from Queen's Printer Subscriptions, PO Box 2703 (W-9), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.

MINISTERIAL DIRECTIVE

FILED

MINISTERIAL DIRECTIVE. 2021/01 - 29 April, 2021

CIVIL EMERGENCY MEASURES ACT

Pursuant to paragraph 4.1(1)(b) of the *Civil Emergency Measures Health Protection (COVID-19) Order*, in consultation with the chief medical officer of health, I issue the attached *Ministerial Directive re: Limited Exemption to Self-Isolation Requirements for the Purpose of Vaccination*.

Dated at Whitehorse, Yukon this 29 day of April, 2021

Copies of these above mentioned materials are available for a nominal fee from the Inquiry Centre, Government of Yukon Administration Building, Whitehorse, Yukon. Or in writing from Queen's Printer Subscriptions, PO Box 2703 (W-9), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.

ARRÊTÉS MINISTÉRIELS

DÉPOSÉ

ARRÊTÉ MINISTÉRIEL 2021/08 - 30 avril 2021

LOI SUR LES MESURES CIVILES D'URGENCE

Le ministre des Services aux collectivités, conformément à la *Loi sur les mesures civiles d'urgence*, arrête :

1 L'Arrêté ministériel sur l'inscription provisoire des médecins dans le cadre des mesures civiles d'urgence (COVID-19), A.M. 2020/29, est abrogé et remplacé par l'Arrêté ministériel sur l'inscription provisoire des médecins dans le cadre des mesures civiles d'urgence (COVID-19) paraissant en annexe.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 30 jour de avril 2021

Des copies des documents mentionnés ci-dessus sont disponibles, moyennant des frais modiques, au centre de renseignements de l'édifice administratif du gouvernement du Yukon ou en écrivant au service des abonnements de l'Imprimeur de la Reine, CP 2703 (W-9), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.

DIRECTIVE MINISTÉRIELLE

DÉPOSÉ

DIRECTIVE MINISTÉRIELLE 2021/01 - 29 avril 2021

LOI SUR LES MESURES CIVILES D'URGENCE

Conformément à l'alinéa 4.1(1)(b) de l'Arrêté ministériel sur la protection de la santé dans le cadre des mesures civiles d'urgence (COVID-19), en consultation avec le médecin-hygiéniste en chef, j'é mets la *Directive ministérielle sur une exemption limitée portant sur les exigences en matière d'isolement volontaire dans le but de se faire vacciner* paraissant en annexe.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 29 jour de avril 2021

Des copies des documents mentionnés ci-dessus sont disponibles, moyennant des frais modiques, au centre de renseignements de l'édifice administratif du gouvernement du Yukon ou en écrivant au service des abonnements de l'Imprimeur de la Reine, CP 2703 (W-9), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.



